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  Akademický senát FZS TUL 
   | Zápis z jednání 

 
 
 
 

Zápis č. 7/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL 
dne 3. června 2024 

 
 
 

Přítomni: Jiří BERÁNEK, Filip DVOŘÁK, Lenka HORÁKOVÁ, Martin LIESEL, Vojtěch LINDAUER, Barbora 

MAŠKOVÁ, Jan MORAVA, Tomáš SOUČEK 

Hosté: Karel CVACHOVEC, Lenka KOZÁKOVÁ, Zuzana PAUKERTOVÁ 

Zahájení: Předseda zahájil jednání Akademického senátu Fakulty zdravotnických studií Technické univerzity v 

Liberci (dále jen AS FZS TUL) a následně jmenoval skrutátory a přečetl program zasedání. Program byl jednohlasně 

schválen. 

 

Skrutátoři:  Filip DVOŘÁK 

 Barbora MAŠKOVÁ 

 

Program jednání: 

1. Zápis č. 6/2024 z jednání AS FZS TUL dne 27. března 2024 

2. Návrh žádosti o prodloužení platnosti akreditace studijního programu Radiologická asistence 

3. Návrh žádosti o akreditaci Kurzu předlékařské první pomoci pro vybrané profese – úroveň BASIC 

4. Různé 

 

   
 

1. Zápis č. 6/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne 27. března 2024 

Předseda AS FZS TUL předložil ke schválení Zápis č. 6/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne  

27. března 2024. 

Diskuze: Bez výhrad. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Zápis č. 6/2024 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne 27. března 

2024. 

Hlasování: (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

 

 
 

2. Návrh žádosti o prodloužení platnosti akreditace studijního programu Radiologická asistence 

Děkan předložil návrh na prodloužení akreditace RA, informoval o schválení návrhu na VR FZS per rollam. 

Paukertová informovala o převisu přihlášek na obor RA, s tím, že není možné dle akreditace překročit počet 

studentů o více než 20 %.   

Diskuze: Senát nevznesl připomínky k návrhu. 
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Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje návrh žádosti o prodloužení platnosti akreditace studijního 

programu Radiologická asistence. 

Hlasování: (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

 

 

3. Návrh žádosti o akreditaci Kurzu předlékařské první pomoci pro vybrané profese – úroveň BASIC 

Děkan předložil návrh ke schválení a požádal proděkanku Paukertovou o komentář. Paukertová informovala, že 

pilotní kurz proběhl v dubnu, kurz je myšlený pro laiky a další úrovně jsou v plánu. 

Diskuze: Lindauer se zeptal, zda se jedná o hospodářskou činnost fakulty. Paukertová potvrdila, že ano, 

s plánem minimálně jednoho kurzu pro 12 lidí za semestr. Dvořák se zeptal jakým způsobem bude veřejnost 

informována o kurzu. Paukertová odpověděla, že přes fakultní web. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje návrh žádosti o akreditaci kurzu CŽV Kurz předlékařské první 

pomoci pro vybrané profese – BASIC. 

Hlasování: (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

 

   
 

4. Různé 

Děkan informoval o připravovaném doktorském programu Biomedicínské technologie, který má být extenzí 

magisterského programu Biomedicínské inženýrství. Předpokladem je dostatečný objem studentů na BMI a 

rozšíření povinně volitelných předmětů o kurzy zaměřené na laboratorní techniku a biotechnologie. Doktorský 

program bude založen na mezifakultní spolupráci se zapojením FP, FT, CXI. Lindauer vyzval všechny k podpoře 

spolupráce s ostatními fakultami. Morava se zeptal, zda je plánován také navazující studijní program pro 

ošetřovatelství. Děkan sdělil, že není dostatečné personální zajištění, zejména u osob s minimálně PhD 

vzděláním, a že program bude připravován až po dokončení doktorského programu. Morava se zeptal kdy bude 

magisterský program rozšířen o povinně volitelné předměty. Děkan uvedl, že rozšíření bude připraveno na 

akademický rok 2025/26. Morava se zeptal na postavení fakulty k zrušení/zachování bakalářských prací. Děkan 

uvedl, že pro obory ošetřovatelství a zdravotnické záchranářství nejsou BP stanoveny akreditací, a pro tyto obory 

jsou BP spíše neefektivní. V budoucnu nicméně bude na toto téma diskuse. Souček se zeptal, zda je na fakultě 

mechanismus, který by sledoval kolik absolventů ošetřovatelství pokračuje v dalším studiu magisterského 

programu. Děkan odpověděl, že takový systém není. Morava poznamenal, že na webových stránkách fakulty 

není aktualizovaná sekce s informacemi o výzkumu fakulty. Děkan odpověděl, že webové stránky byly 

diskutovány na kolegiu děkana a jsou v řešení. Morava se zeptal jakým způsobem byl pořízen software Medicalc. 

Paukertová odpověděla, že systém je pronajatý od Krajské nemocnice v Liberci. Souček podal návrh na udělení 

odměny předsedovi AS FZS dle čl. 16 Vnitřního mzdového předpisu. Děkan uvedl, že souhlasí s dosavadním 

odměňováním předsedy AS FZS i nadále. Senátoři hlasovali o schválení návrhu s výsledkem (v pořadí pro-proti-

zdržel se): 7-0-1.  

Předseda uvedl, že další jednání bude svoláno dle potřeby a ukončil zasedání. 

 

V Liberci dne 3. 6. 2024 
 
 

Ing. Tomáš Souček Ing. Vojtěch Lindauer 

zapsal předseda AS FZS TUL 


